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Bratimljenje Prijedora i Manise 
 
Načelnici  opštine  Prijedor  i  turskog 
grada Manisa Marko  Pavić i  Bulent Kar 
potpisali su u petak 23. marta u Manisi  
Povelju o bratimljenju  kojom je potvrđeno 
opredjeljenje rukovodstva ovih lokalnih 
zajednica  i utvrđeni osnovni aspekti 
buduće saradnje. 
Svečanost potpisivanja povelje i 
predstavljanje opštine Prijedor održana je u 
sklopu tradicionalnog  467. po redu  etno 
festivala  pod nazivom Festival mesira. 
Saradnja  sa ovom opštinom na  zapadu 
Turske započela je   prošle godine ,na 
inicijativu Ministarstva vanjskih poslova 
BiH i posredstvom  ambasade BiH  u 
Ankari,kada je delegacija opštine Prijedor 
boravila u Manisi.  
 „ U razgovorima sa rukovodstvom ovog 
grada  već smo  utvrdili mnoge dodirne 
tačke i mogućnosti saradnje u raznim 
oblastima, u kojoj vidimo i mogućnost 
ulaganja u naše privredne kapacitete“ 
rekao je načelnik Pavić pred odlazak u 
Manisu. 
Manisa je grad veoma bogate kulture i 
tradicije, ali  i moderan industrijski grad, 

smješten u zapadnoj Anatoliji. Pored 
razvijene poljoprivrede, značajan je 
industrijski i trgovački centar ovog dijela 
Turske.  
Opština Prijedor  je do sada povelje o 
bratimljenju potpisala sa opštinom 
Pančevo i grčkom opštinom Neapolis, a 
očekuje se da bi  saradnja sa slovenačkom 
opštinom Bovec i italijanskom opštinom 
Trento mogla uskoro rezultirati 
potpisivanjem ovakvih povelja, kao i 
opštinama Demir Hisar iz Makedonije i 
Kikindom iz Srbije. 
 
 
      Delegacija Parlamentarne skupštine 

       Savjeta Evrope u posjeti Prijedoru 

 
 

Delegacija 
Parlamentarn
e skupštine 

Savjeta 
Evrope, 
odnosno 
članovi 

Komiteta za 
migraciju i 

izbjeglice  su  sredinom marta tokom boravka  
u Bosni i Hercegovini , posjetili  i opštinu 
Prijedor.  
Na čelu delegacije je bio Nikolais Dendias koji 
je nakon dvodnevnih razgovora sa 
predstavnicima izbjeglih i rasljenih lica, te 
povratnika izrazio zodovoljstvo prikupljenim 
informacijama na području opštine Prijedor. 
 „ Prijedor je najbolji primjer povratka 
nade u budućnost u voom regionu“ rekao 
je Dendias na konferenciji za novinare koja 
je održana na kraju posjete, te istakao da bi 
država trabala da pomogne  lokalnoj 
zajednici koja nastoji da riješi 
egzistencijalne  probleme ovih kategorija, 
te stvori uslove i materijalnu osnovu 
održivog povratka i ostanka na ovim 
prostorima. 
 Marko Pavić načelnik opštine Prijedor je 
izrazio zadovljstvo  što je Prijedor potvrdio 
pozitivnu sliku grada u kojem vladaju mir i 
tolerancija, te zamolio Dendiasa da u 
izvještaju o stanju izbjeglih i raseljenih lica 
prikaže pravo stanje u našoj opštini i 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

pozove vlade zapadnih zemalja da 
investiraju u ovaj region. 
 
 
SKUPŠTINA OPŠTINE 
 
 
 Usvojen Izvještaj načelnika opštine 
 
 
Odbornici Skupštine opštine  Prijedor 
usvojili su  u četvrtak 15. marta 2007. 
godine  na 29. sjednici Skupštine opštine 
Izvještaj o radu načelnika i  opštinske 
Administrativne službe  za 2006. godinu, 
konstatujući da su rezultati tog rada vidljivi 
u svim oblastima života grada, a posebno u 
ekspanziji gradnje infrastrukturnih 
objekata.Načelnik opštine Marko Pavić 
istakao je da je, uz podršku Skupštine i 
značajno budžetsko povećanje, prošle 
godine realizovan višemilionski projekat 
asfaltiranja 87 kilometara lokalne putne 
mreže i gradskih ulica, te provedene sve 
zakonske i proceduralne aktivnosti za 
nekoliko infrastrukturnih projekata čija je 
realizija planirana u ovoj godini. 
"Sredstva za podsticaj razvoja 
preduzetništva, malih i srednjih preduzeća, 
te poljoprivrede, usmjeravana su na 
zapošljavanje u ovim oblastima", kazao je 
načelnik Pavić, dodajući da nisu  bile 
zapostavljane ni druge oblasti-kultura, 
zdravstvo, socijalni sektor, penzioneri, 
omladina, sport. 
 
  Usvojeno sapštenje   
 

Odbornici Skupštine opštine  Prijedor 
ogradili  su se u nastavku skupštinskog 
zasjedanja 19.marta  od stavova o 
diskriminaciji i neravnopravnom položaju 
bošnjačkih povratnika u Prijedoru, koje su 
8. marta na konferenciji za novinare 
iznijeli poslanici Muharem Murselović 
/Stranka za BiH/ i Zinajida Hošić /SDA/, 
odbornici Mesud Blažević /SDA/ i Sead 
Suljanović /Stranka za BiH/, kao i 
predstavnici nevladinih organizacija 
"Srcem do mira", "Mostovi prijateljstva", 
Udruženja logoraša "Prijedor 92" i 

predsjednik Medžlisa IVZ-a Sudbin Musić. 
U saopštenju, za koje je glasala većina 
odbornika , istupi  predstavnika bošnjačkih 
povratnika u ovu opštinu, ocjenjeni su   
kao neistinito i zlonamjerno obavještavanje 
javnosti o stanju u Prijedoru. 
 "Poruke poslate sa  pomenute konferencije 
za novinare  imaju za cilj destabilizaciju i 
omalovažavanje opštine i onoga što čini u 
stvaranju uslova za normalan život i 
ekonomski napredak svih građana", jedan 
je od zaključaka saopštenja 
U zaključcima se navodi  i da su napore 
opštine na stvaranju bezbjednosnih uslova, 
tolerancije i suživota, prepoznali i domaći i 
međunarodni zvaničnici, ocijenivši 
Prijedor kao mjesto koje je najdalje otišlo u 
gradnji zajedničke budućnosti.  
 
 
 
Odjeljelje za stambeno-komunalne poslove 
 
 

 

Završena rekonstrukcija rasvjete u 

Omarskoj i na ulazu u Prijedor   

 
Na raskrsnicama u Omarskoj i Kozarcu na   
magistralnom puta  Banja Luka- Prijedor- 
Novi Grad   završeni  su radovi na   izradi  
i rekonstrukciji  ulične rasvjete,    potvrdio 
je  načelnik Odjeljenja za stambeno-
komunalne poslove   Drago Tadić.On je 
naveo da je za izvođača radova izabrano  
preduzeće "Kaldera" iz Laktaša, a 
vrijednost poslova u ovoj fazi iznosi  
359.747KM.  
         „Odlučili smo se da prvo 
rekonstruišemo rasvjetu  pomenutih 
raskrsnica u Omarskoj i Kozarcu , a potom 
osvijetlimo i raskrsnicu od pijace "Vilako"  
i mjesne zajednice Čirkin Polje  do 
pružnog prelaza "trinaesta" u Brezičanima,  
u dužini od četiri kilometara čime je u 
potpuno osvijetljen magistralni  put  na 
ulazu u grad“ precizirao je 
Tadić.
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 Prema njegovim riječima, izvršeno je  
postavljanje novih instalacija, kao i  
savremenih  sistema osvjetljenja sa 
mogućnošću regulacije, s ciljem uštede 
električne energije u vrijeme  smanjenog 
intenziteta saobraćaja.On je podsjetio da su 
u okviru ovog projekta  krajem prošle godine 
završeni manji  radovi na kvalitetnijem 
osvjetljenju  više lokacija u  centru gradu u 
kojem će, u narednoj  fazi, biti rekonstruisana 
rasvjeta na glavnim saobraćajnicama       
 
Novi parking automati 

 
U cilju proširenja sistema  naplate 
parkiranja  u gradu, Opština Prijedor je 
potpisala ugovor vrijedan   87 500 KM   sa 
preduzećem „Simens“ d.o. iz Banja Luke 
za nabavku   6 novih  parking automata ,  
rekao je opštinski  saobraćajni inspektor 
Aleksandar Jevtić. 
 „ Novi automati će biti postavljeni u 
ulicama  majora Milana Tepića, Vuka 
Karadžića i Miloša Obrenovića , čime će  u 
centru grada  u potpunosti biti  riješen  
problem parkiranja“ kazao je Jeftić i 
napomenuo da su se nakon uvođenja 
parking automata vozači  „razbježali“ u 
pomenute ulice, te je bilo nužno da se ovaj 
problem što prije riješi. 
 Prema njegovim riječima, naplata 
parkiranja  putem parking servisa počela je 
početkom ove godine i  na osam lokacija 
sa oko 380 parking mjesta  svakodnevno  
se vrši kontrola naplate parkiranja sa 11 
parking automata.  
 „ U  januaru je   u parking servisu ostvaren 
prihod oko 21 000 KM, a u februaru 22 
000 KM, što je potvrdilo opravdanost  

uvođenja ovog servisa i mogućnost da se 
nabavka opreme isplati već tokom prve 
godine postojanja servisa“ rekao je Jeftić i 
dodao da je   tokom  ovog perioda izdato  
18 godišnjih  parking karata,  a 
evidentirano je  blokiranje 140 vozila  i 
naplaćeno  700  kazni od 10 KM za 
neisticanje parking karti. 
 
Odjeljenje za prostorno uređenje 
 
Prva faza obuhvata rekonstrukciju i 
uređenje glavne ulice od gradskog trga do 
ukrštanja sa Uskočkom  ulicom u dužini od 
334 metra kao i rekonstrukciju i uređenje 
sjeverozapadnog dijela Pijacete, odnosno 
proširenja između dvije robne kuće u 
površini od 1.232 metra kvadratna te  
rekonstrukciju i sanaciju postojećih 
objekata sa obe strane ulice.Druga faza 
radova bi bila rekonstrukcija i uređenje 
trga ispred robne kuće Patrija u površini od 
4.666 metara kvadratnih i sanaciju 
postojećih objekata na trgu. 
Za izvođača radova na parternom uređenju 
ulice i instalacija izabrano je preduzeće 
„Prijedor putevi“, a za nadzor  Institut za 
ispitivanje materijala i konstrukcija RS 
Banjaluka. 
  Radove na objektima desne strane ulice 
izvodi građevinska firma MB „Modul“ iz 
Prijedora , a nadzorni organ je prijedorski 
„Industroprojekt“.Zbog nedovoljnog broja 
prijavljenih ponuđača, koji ispunjavaju 
uslove za izvođenje radova komisija je 
odlučila poništiti dio konkursa za 
izvođenje radova na objektima lijeve strane 
ulice i raspisati novi konkurs koji je u toku i 
koji bi ovih dana trebao biti okončan. 
Rekonstrukcija i uređenje glavne ulice i 
trga podrazumijeva pregled i sanaciju 
postojećih podzemnih instalacija vodovoda 
i kanalizacije, kao  i izgradnju novih. 
Predviđen je pregled i sanacija postojećeg 
mješovitog kolektora, koji će ostati u 
funkciji kao fekalni kolektor, a za 
odvođenje atmosferskih voda biće izgrađen 
novi atmosferski kolektor.Pored 
postojećih, predviđena je i izgradnja tri 
nova podzemna hidranta. 
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  Saniraćemo konstrukciju na nekim 
objektima te obnoviti fasade na svim 
objektima duž ulice i na trgu. To znači da 
neće izostati ni radovi tekućeg održavanja, 
odnosno izmjena pokrova, limarije, 
stolarije i bravarije. 
 Moram pomenuti da će i robna kuća 
„Patrija” zasijati novim sjajem i da će njen 
vlasnik završiti radove u predviđenom 
roku.  
         Sistematski pregledi radnika 

 

U prijedorskoj Medicini rada i  Kabinetu 
za osteoporozu u Medicinskoj školi počeli 
su pregledi zaposlenih u Administrativnoj 
službi opštine Prijedor, koje je inicirala 
Sindikalna organizacija ove službe. 
 „Veliki je interes radnika za obavljanje 
ovih pregleda, pogotovo što tempo života 
savremenog čovjeka ne ostavlja mogućnost 
za brigu o sopstvenom zdravlju, a poznato 
je da  rana dijagnostika i preventivno 
djelovanje kod mnogih bolesti nekad može 
biti presudno za njihov krajnji  ishod” 
kazala je predsjednik Sindikata Radmila 
Zorić. 
Gotovo svih 180 zaposlenih u 
Administrativnoj službi prijavilo se za 
osnovni sistematski pregled, koji su već 
počeli i obavljaće se sve do 20.aprila dok 
su za  pregled u kabinetu za osteoporozu, 
prijavljena 102 radnika a pregledi će trajati 
do 30.marta . 
Troškove sistematskih pregleda radnika 
finansiraće Administrativna služba , dok će  
troškove  specijalističkih pregleda vezane 
za osteoporozu , snositi Sindikalna 
organizacija opštine Prijedor. 
 
Privreda i društvene djelatnosti djelatnosti 
 
Izvještaj za mart 2007. 
Vrsta 
djelatnosti 

Registrovan Odjavljeni Razlika 

trgovina 63 9 54 
ugostite 
ljstvo 

6 4 2 

zanatstvo 10 5 5 
preduzeća 20 2 20 
izvdvojeni  
prostor 

18 2 16 

 
Kultura 
 
Međunarodni festival horova 

 

Na Međunarodnom festivalu horova 
"Zlatna vila" koji će se  11. i 12. maja 
održati u Prijedoru  ,  učešće je potvrdilo  
devet  horova iz Srbije, Ukrajine, Hrvatske, 
Slovenije, Poljske i Bosne i Hercegovine, 
saopštio je predsjednik umjetničkog 
savjeta Festivala, Gojko Rađenović. 
Prema njegovim riječima, na  sedmom po 
redu Međunarodnom festivalu horova 
"Zlatna vila"  učestvovaće pored 
prošlogodišnjeg pobjednika slovenačkog  
hora iz Novog Mesta, akademski hor  
"Seljo" iz Sarajeva , Hor "Ostrog" iz Novih  
Banovaca,  horovi "Vila" iz Prijedora, 
"Jeka primorja" iz Rijeke, "Rubino" iz 
Rovinja,  te horovi iz  Niša,  Kijeva i hor iz  
Poljske Nastup ovih horova ocjenjivati 
stručni  žiri  u sastavu Ognjen Bomoštar  iz 
BiH, Branko Đurković  iz Srbije i Vladimir 
Kranjčević iz Hrvatske.Prema 
propozicijama  festivala, svi horovi će se 
takmičiti u izvođenju  kompozicija 
renesansne, klasične i savremene muzike, 
te kompozicija po vlastitom izboru. 
 Međunarodni festival horova "Zlatna vila" 
se  organizuje pod pokroviteljstvom Vlade 
Republike Srpske i opštine Prijedor, a 
jedna je od manifestacija kojima se 
obilježava 16. maj Dan opštine Prijedor. 
 

 
Prošlogodišnji pobjednik Hor iz Novog Mesta 

 
 
 
 
Izdavač: Opština Prijedor 
List izlazi jednom mjesečno.  
Besplatan primjerak 


